

Attention Visitors

Welcome to First Mennonite Church

We're glad you came to worship with us. In order to keep everyone safe and healthy, please abide by the following:

If you feel sick or live with someone who is sick, please continue to worship with us from home over Zoom.

Masks are required to be worn at all times.

Please sign in when you get inside.

Please sit with your immediate family members in the sanctuary, and leave 6 feet between family groups.

Please make use of the Hand sanitizer and Masks available.

No handshakes, hugs, or other physical contact while inside the building – use our new sign language.

Children should remain with their parents or guardians and refrain from congregating or interacting with children of other parties in the church.

The nursery will not be available at this time. The cry room at the back of the sanctuary will be available for toddler and infants' needs, such as diaper changing, etc.

Attention Visiteurs

Bienvenue à First Mennonite Church

Nous sommes heureux que vous soyez venus adorer avec nous. Afin de garder tout le monde en sécurité et en bonne santé, veuillez respecter les points suivants:

Si vous vous sentez malade ou vivez avec quelqu'un qui est malade, continuez à adorer avec nous depuis chez vous via Zoom.

Les masques doivent être portés en tout temps.

Signez le papier lorsque vous entrez, s'il vous plaît

Veuillez vous asseoir avec les membres de votre famille immédiate dans le sanctuaire et laissez 6 pieds (feet) entre les groupes familiaux.

Veuillez utiliser le désinfectant pour les mains et les masques disponibles.

Aucune salutation de main, câlins ou autre contact physique à l'intérieur du bâtiment - utilisez notre nouveau langage des signes.

Les enfants doivent rester avec leurs parents ou tuteurs et s'abstenir de se rassembler ou d'interagir avec les enfants d'autres parties de l'église.

La pépinière ne sera pas disponible pour le moment. La salle des enfants derrière du sanctuaire sera disponible pour les besoins de tout-petit et des nourrissons, tels que le changement de couches, etc.